
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY 
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204 

Z Á P I S N I C A 
Z 21. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 

26.08. 2008 
v Galérii Mesta Spišské Vlachy 

 
Prítomní:   
Primátor: Ľubomír Fifík  
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák,  Ing. Juraj Jánošík 
neprítomní- Michal Vaľko,   Ing. Ladislav Šterbinský 
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
Ostatní prítomní: Ing. Arch. L. Mihalko,RNDr. Weissová, M. Repašská, M.Straka, Mgr. A. 
Múdra, Ing. Ľ. Gyimoty, V. Baloga, M. Tomašková, M. Sagan, Korzár – Toporcerová, T. 
Tauber, M. Hovanec, J. Ludrovská, M. Štiberová, M. Tauberová, M. Čarna 
 
PROGRAM:   

 
   1. Otvorenie   
                   2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
                    3. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
                    4. Pripomienky občanov 
                    5. Územný plán mesta 
  6. Činnosť komisií MsZ 
  7. VZN Mesta Sp. Vlachy o určení výšky mes. príspevku na čiastočnú úhradu 
      nákladov spojených s činnosťou škôl, škol. zariadení v zriaď. pôsobnosti 
      mesta 
  8. Kruhový objazd – predaj pozemku podľa záberu 
  9. Priemyselný park – lokalita za Silom Spišských kŕmnych zmesí na Okolí v 
      Sp. Vlachoch 
  10. Návrh projektu – ČOV ul. 9. mája Sp. Vlachy 
  11. Interpelácia poslancov 
  12. Hlavný kontrolór mesta – správy o vykonaných kontrolách 
  13. Rôzne – projekt SEZO SPIŠ – separovaný odpad 
        -  návrh knihy Mesto Spišské Vlachy  
  14. Diskusia 
  15. Uznesenia, záver 
 
 
1. Otvorenie 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifik, ktorý 
oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Poslanec Kiššák navrhol vypustiť body 
8,9,10 – poslanci tento návrh nepotvrdili. Poslankyňa Chudíková navrhla vymeniť bod 5 pred 
4 – poslanci tento návrh podporili a potvrdili hlasovaním 

Členovia MsZ schválili  program zasadnutia s jeho doplnením. 
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2. 
Návrhová komisia:  Mgr. Chudíková Mária Overovatelia:        Mgr. Vladimír Baloga 
   Ján Čurilla                               Vladimír Grega 
   Mgr. Štefan Blaščák      
    
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
3. Kontrola uznesení 
 

Prednostka MsÚ p. M. Džugasová previedla kontrolu uznesení MsZ  prijatých na 19. 
riadnom zasadnutí dňa 11.06. 2008 a 20. riadnom zasadnutí dňa  10.07. 2008. 
 
4. Pripomienky občanov 
 

p. Tauberová – svoju otázku adresovala primátorovi, kde sa pýtala na termín, kedy sa 
začne s odkupovaním rod. domov na Vajanského ulici 

Primátor mesta p. Ľ. Fifik – táto otázka sa prerokuje v bode – činnosť komisií 
 
p. Repašská – žiada poslancov MsZ, aby bol upravený resp. vyregulovaný jarček pri jej 

rod. dome v časti „Dreluš“, pretože pri veľkých dažďoch sú časté záplavy čo spôsobuje 
problémy na jej pozemku. Taktiež dáva do pozornosti, že tam nie je prístupová cesta a prosí o 
pomoc pri riešení tejto problematiky. 

Primátor mesta p. Ľ. Fifik – táto otázka sa prerokuje v bode – činnosť komisií 
 
p. V. Baloga – má pripomienky k opravám kanalizácie a vodovodu na Lipovej ulici – 

vzhľadom k tomu, že kanál bol úplne upchatý sa vyskytovali časté záplavy pozemku rod. p. 
Balogu, kde sa následkom množstva splašok šíril veľký smrad 

- apeluje na p. primátora, že musí trvať na tom, aby vodárenská spoločnosť realizovala 
opravu kvalitne a bez závad. Dáva do pozornosti aj to, že nestačí opraviť iba kanál a vodovod, 
ale aj cestnú komunikáciu, ktorá bola zásahom vodárov narušená a žiada, aby pred 
komplexným riešením cestnej komunikácie bolo uskutočnené preskúmanie funkčnosti 
kanalizácie prostredníctvom kamery 

- taktiež predniesol sťažnosť na zamestnanca MsÚ p. Lórinca, ktorý podľa vyjadrenia p. 
Balogu nemal dostatočný záujem na riešení problematiky Lipovej ulice a venoval sa iným 
záležitostiam a žiada, aby v podobných situáciách bol častejšie prítomný na mieste opráv a 
rekonštrukcií vzhľadom k jeho funkcii na MsÚ 

 
p. Lórinc – odpovedal p. Balogovi, že v čase havarijnej situácie na Lipovej ulici sa 

riešila sťažnosť občana z Vajanského ulice, kde bolo potrebné urgentné riešenie problému  na 
cestnej komunikácii 

- záverečné opravy cesty vodárenská spoločnosť realizuje subdodávateľským spôsobom 
a narušenú cestnú komunikáciu opraví 

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik – skonštatoval, že oprava kanálu na Lipovej ulici je toho času 

už zrealizovaná a samotná kanalizácia by už mala fungovať bez problémov 
 
Poslanec Ing. Kiššák .:- dodáva, že pri záverečných prácach samotnej cesty by sa mala 

zúčastniť aj stavebná komisia, ktorá by dohliadala na správny postup prác 
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P. Gyimoty Ľ. - dnes bolo uskutočnené vyberové konanie na predaj nehnuteľností – 
konkrétne p. Gyimotyová mala záujem o kúpu garáže a ponúkla 100 tis. Sk, prečo bola jej 
ponuka zamietnutá 

 
p. Tomašková – predaj nehnuteľností malo zverejnené podmienky predaja ako aj účasti 

na výberovom konaní. Na základe znaleckého posudku bola najnižšia – východzia ponúkaná 
suma 254 tis. Sk. Ponúkané nižšie sumy nie sú akceptované a na danú nehnuteľnosť bude 
vyhlásené 2. kolo výb. konania. 

 
 

5. Územný plán Mesta Spišské Vlachy 
 

Ing.Arch. Mihalko predstavil poslancom MsZ pripravený Územný plán  Mesta Spišské 
Vlachy, kde boli zapracované všetky pripomienky. Územný plán je pripravený na schválenie. 
Zdôvodnil poslancom oneskorenie schvaľovania územného plánu vzhľadom k tomu, že 
nastáva modernizácia železníc, čo značne ovplyvňuje samotný proces najmä vo vzťahu k 
VÚC Košice. 

 
RNDr. Weissová – informovala poslancov MsZ o aktuálnom stave pri procese 

schvaľovania územného plánu a vzhľadom k tomu, že doposiaľ neboli doručené všetky 
stanoviská dotknutých orgánov je schvélenie územného plánu oddialené. Je nutné MVRR SR 
žiadať o predĺženie termínu potrebného na schválenie ÚPM Sp. Vlachy.  

 
Poslanec Ing. Kiššák M.: - žiada RNDr. Weissovú, aby písomne uviedla všetky 

dôvody, pre ktoré bolo schvaľovanie ÚPM oddialené a bola nápomocná pri spísaní žiadosti 
pre MVRR SR 

 
 

6. Činnosť komisií MsZ 
 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifík vyzval predsedov komisií, ktorí mali zasadnutie, aby 
informovali o činnosti svojich komisií. 

 
Poslanec p. Čurilla – stavebná komisia: 
A.) žiadosť p. Repašskej, Lipová ul. – vyregulovanie jarčeka v časti Dreluš 
- komisia nesúhlasí s reguláciou jarčeka vzhľadom k tomu, že dané pozemky nie sú v 

majetku mesta, sú v súkromnom vlastníctve, preto mesto nemôže zasahovať  do opráv a 
regulácie potoka 

- poslanec Ing. Kiššák dodáva, že reguláciu potoka by bolo možné riešiť novým 
stavebným riešením komplexne, pretože sa to dotýka viacerých vlastníkov s tým, že sa 
navrhne projekt na prístupovú cestu a pripomína, že mesto má v súčasnosti rozpracované iné 
lokality, kde rieši podobnú problematiku a to je potrebné najprv dokončiť 

 
B.) žiadosť p. Celeca T., Mlynská 14– kúpa pozemku – Keida,časť Blatná KNC 7673 

diel 4 – 411 m2 
− komisia súhlasí s predajom pozemku v cene 300,- Sk/m2 a zároveň komisia žiada p. 

Celeca, aby si neohradzoval hrádzu 
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C.) žiadosť p. MUDr. Pavlíka V., Bystrany – odkúpenie časti pozemku na vybudovanie 
parkoviska a bezbariérového prístupu do zdr. strediska a  pozemku za zdr. strediskom – 
súčasné ihrisko 
− komisia odporúča predaj okolitých pozemkov zdr. strediska všetkým dotknutým 

vlastníkom podľa ich potrieb ako aj pozemok za zdr. strediskom 
 
- poslanec Ing. Kiššák dodáva, že je potrebné pozemky okolia zdravotného stredisko 

majetko – právne vysporiadať a riešiť to komplexne a zistiť platný geom. plán, súčasný stav C 
a stav E a až tak odpovedať MUDr. Pavlíkovi 

 
D.) parkovanie nákl. vozidiel v meste 

− komisia odporúča zákaz parkovania nákl. áut pred lokalitami, kde sú najčastejšie sťažnosti 
od občanov 

 
- poslanec Ing. Kiššák dodáva, že v meste je schválený dopravný systém, ktorý je pre 

mesto záväzný. Vzhľadom k novým okolnostiam a sťažnostiam je potrebné riešiť znova celý 
dopravný systém a to komplexne v celom  meste a navrhnúť nové rokovania so všetkými 
podnikateľmi a riešiť parkovanie nákl. áut v meste 

  
E.) zmluva so spoločnosťou SPIŠ INVEST  - bude prerokovaná v bode 9 
 
F.) komisia odporúča cenu lukratívnych pozemkov v meste – 300,- Sk  m2 
 
- poslanec Ing. Kiššák  žiada, aby p. Lórinc,zamestnanec MsÚ predložil poslancom 

MsÚ zoznam všetkých lukratívnych pozemkov v meste 
 
G.) Znalecké posudky rod. domov na Vajanského ulici – komisii boli doposiaľ 

predložené 3 znal. Posudky 
 
- poslanec Ing. Kiššák je zásadne proti kúpe rod. domov vzhľadom k tomu, že ešte nie 

je upravený rozpočet na rok 2008 a žiada, aby  znal. posudky do času zmeny rozpočtu neboli 
prerokovávané. Upozorňuje, že bez úpravy rozpočtu nemôže byť odkupovanie domov začaté 
aj napriek tomu, že sa schválil úver na tento účel 

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik navrhuje aby tí občania z Vajanského ulice, ktorí už majú 

znalecké posudky pre svoje rod. domy, aby ich predložili na MsÚ.  
 

 p. Čarná – poukazuje na to, že spoluobčania rómskeho pôvodu z Vajanského ulice jej 
ničia majetok a často jej vstupujú na pozemok, ba dokonca sa jej aj vyhrážajú 
 
 - poslanec  Ing. Kiššák M. -navrhol, aby rozpočet mesta bol upravený čím skôr a boli 
tam zahrnuté aj náklady na znalca, ktorý ohodnotí všetky nehnuteľnosti na Vajanského ulici, 
ktoré sú v asanačnom pásme a doposiaľ nemajú znal. posudok 
 
 - primátor mesta p. Ľ. Fifik – zdôraznil, že mesto chce pripraviť na základe znaleckých 
posudkov komplexný zámer a bilanciu všetkých výdavkov mesta súvisiacich s odkupovaním 
rod. domov 
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 - poslanec Mgr. V. Baloga – upozornil prítomných občanov, že rod. domy na 
Vajanského ulici nemôže mesto odkupovať podľa znaleckých posudkov – samotná kúpna 
cena bude stanovená dohodou oboch strán 
 
 Komisia pre podnikanie a cestovný ruch – Ing. M. Kiššák 
- informoval prítomných, že sa dňa 26.08. 2008 o 10.00 hod. uskutočnilo výberové 
konanie na predaj nehnuteľností, ktoré odsúhlasili poslanci MsÚ. Ide o predaj koniarne v časti 
Zahura, ktorá bola predaná p. Kekeľovi s manželkou za 616 tis. Sk. Na odkúpenie obchodno 
– prevádzkovej budovy v centre mesta boli doručené ponuky od 5 záujemcov, z ktorých boli 3 
úplne rovnaké, preto sa komisia rozhodla vyhlásiť 2. kolo výberového konania, kde budú 
predložené nové cenové ponuky, ktoré prevyšujú už uvedenú pôvodnú cenu a to na deň 09.09. 
2008. Na odkúpenie garáže pri zdravotnom stredisku bola doručená iba 1 ponuka, ktorá bola 
nižšia ako suma uvedená v znaleckom posudku, preto  sa predaj tejto nehnuteľnosti taktiež 
posúva do 2. kola. 
 
 Poslanec Ing. Juraj Jánošík prišiel na zasadnutie 18.40 hod. 
 
7.  VZN Mesta Sp. Vlachy o určení výšky mes. príspevku na čiastočnú úhradu  
 nákladov spojených s činnosťou škôl, škol. zariadení v zriaď. pôsobnosti 
 mesta 
 
 Mgr. A. Múdra oboznámila prítomných poslancov o znení predkladaného návrhu VZN 
a o výškach mesačného príspevku rodičov za pobyt dieťaťa v MŠ, príspevok súvisiaci 
s činnosťou ŠKD, príspevok ŠSZČ a ŠJ. Poslanci MsÚ súhlasili s predloženým znenín VZN. 
 
 
8.  Kruhový objazd – predaj pozemku podľa záberu 
 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifik predniesol poslancom MsÚ požiadavku KSK Košice na 
odkúpenie pozemku podľa záberu kruhového objazdu resp. výmeny pozemku podľa návrhu 
mesta. 
 
 p. Lorinc doporučuje predaj pozemku až po zrealizovaní stavby alebo vytýčenie GP 
stavby 
 
 poslanec  Ing. Kiššák M. je proti stavbe kruhového objazdu, pretože podľa neho 
situáciu v meste nerieši ba naopak ešte ju zhorší. Taktiež dodáva, že je potrebné vedieť, či je 
nutný predaj pozemku alebo postačí jeho dlhodobý prenájom a samozrejme je potrebné 
vyčísliť fin. obnos celej stavby. Dáva do pozornosti problematiku parkovania a parkovísk 
v meste a aj to, že doposiaľ neboli vytýčené inžinierske siete. 
 
9.  Priemyselný park – lokalita za Silom Spišských kŕmnych zmesí na Okolí v  Sp. 
 Vlachoch 
 
 Primátor mesta p. Fifik predložil poslancom návrh zmluvy o spolupráci pri 
zabezpečovaní inves. projektu spoločnosťou SPIŠ INVEST, s.r.o., ktorá sa dotýka investícií 
budovania priemyselného parku v lokalite za Silom v Sp. Vlachoch. 
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 Ing. M. Sagan – predniesol poslancom MsÚ konkrétne podmienky v danej zmluve, 
kde je zahrnutý investičný zámer a požiadal poslancov, aby odsúhlasili cenu za kúpu 
pozemkov a súhlas pre primátora mesta, aby mohol uzatvárať a podpisovať kúpne zmluvy 
 
 Poslanec Ing. Repaský – sa dopytoval, či sú známi všetci vlastníci pozemkov 
v lokalite za Silom v Sp. Vlachoch 
 
           p. Lorinc – áno všetkých vlastníkov poznáme a je už vytýčený aj  GP 
  - poslanec  Ing. Kiššák M. – má pripomienky k niektorým článkom zmluvy a žiada bilanciu 
pôdneho fondu a vecí s tým súvisiacich 
 
 Ing. M. Sagan odpovedal na všetky pripomienky Ing. Kiššáka a zdôraznil, že 
predložená zmluva je návrhom zmluvy o spolupráci s mestom. Samotné sumy, výmery 
a garancie bude riešiť už konkrétna kúpna zmluva jednotlivých vlastníkov. Ďalej dáva do 
pozornosti, že v prípade záujmu investora budú poslanci MsÚ opätovne schvaľovať už 
konkrétny zámer 
 

Primátor mesta p. Fifik navrhol cenu pozemku 70,- Sk/m2, s ktorou súhlasí a odporúča 
schváliť aj stavebná komisia ako aj cenu na odkupovanie pozemkov v časti za Silom 

 
10.  Návrh projektu – ČOV ul. 9. mája Sp. Vlachy 
 

Primátor mesta p. Fifik informoval  poslancov, že v súčasnosti je zverejnená výzva MŽP 
SR na podanie žiadosti o NFP z eurofondov, ktorou by sa mohla riešiť  problematika ČOV ul. 
9. mája v Sp. Vlachoch. Zdôrazňuje poslancom, že aj napriek tomu, že v súčasnosti funguje 
ako žumpa, doposiaľ nedošlo k jej preklasifikovaniu. 

Na základe vlastnej iniciatívy si dal vypracovať cenové ponuky, ktoré sa dotýkajú 
rekonštrukcie resp. stavby ČOV. Ponuky sa pohybujú v rozmedzí 8,8 mil. Sk bez DPH. 
Opätovne zdôrazňuje, že by bolo vhodné využiť fin. zdroje z eurofondov vzhľadom k tomu, 
že mesto nemá v rozpočte vyčlenené fin. prostriedky na takúto stavbu.  

 
p. Lorinc upozornil poslancov, že vzhľadom k tomu, že problematika ČOV ul. 9. mája 

nie je riešená a doposiaľ nedošlo k jej preklasifikovaniu, úrad život. prostredia zasiela výzvy 
mestu, aby daný stav čo najrýchlejšie riešil. 

 
Po diskusii sa poslanci dohodli, že touto problematikou sa budú zaoberať na ďalšom 

zasadnutí MsÚ. 
 
 

11. Interpelácia poslancov 
 

Poslanec Ing. M. Kiššák : pýta sa 
− prečo sa nepokračuje vo vykupovaní pozemkov v časti Patria 
− ako dopadli predkladané projekty MŠ a ZŠ 
− ako pokračujú práce na cintoríne 
 
  Primátor mesta p. Ľ. Fifík odpovedá: 
− čo sa týka pozemkov v časti Patria je potrebné ešte prerokovať stav s p. Pavľákom 
− osobne som bol predložiť a prerokovať projekty v Bratislave  s p. Mojžišom, ktorý 

spracovával žiadosť – projekty boli prijaté a postupujú do schvaľovacieho procesu 
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− cintorín - na prácach sa pokračuje, v I. etape, kde boli položené základy sa 
preinvestovalo 180 tis. Sk, ďalšie práce budú pokračovať podľa finančných možností 
mesta, kde bude riešené aj parkovisko 

 
 20.00 hod. Mgr. Š. Blaščák sa ospravedlnil, ale musel skôr odísť z rokovania 
 
       Poslanec Mgr. V. Baloga 

− žiada, aby bol rozpočet upravený na najbližšom zasadnutí MsZ a žiada navýšiť 
finančné prostriedky pre MŠK Tatran 

− upozorňuje, že v areály základnej školy sa stretávajú v neskorých popoludňajších a 
večerných hodinách mládežníci. Je tam veľký neporiadok, kopec ohorkov a odpadkov, 
hluk a posprejované budovy. Zároveň dodáva, že je nepokosená tráva, ktorá je dosť 
vysoká. 

   
      Primátor mesta p. Ľ. Fifík odpovedá: 

− mesto bude rokovať s riaditeľom ZŠ a budeme túto problematiku stretávania mladých 
riešiť spoločne. Čo sa týka kosenia trávy mal by to riešiť sám riaditeľ ZŠ 
prostredníctvom svojho rozpočtu   

 
 Poslanec Ing. J. Jánošík: 

− informoval prítomných poslancov, že mu bol doručený list od dcéry p. Anderákovej z 
Komenského ulice, kde žiada osadiť obrubníky na ceste v blízkosti ZŠ 

− predniesol sťažnosť p. Kubíka, ktorý sa sťažuje na prevádzku Kaviarne Spiš, kdesa 
nedodržujú otváracie hodiny a ruší sa prevádzkou nočný kľud 

 
     Primátor mesta p. Ľ. Fifík odpovedá: 

− túto sťažnosť už riešila poriadková komisia. p.Palenčár - majiteľ kaviarne je o tom 
informovaný.  

− zároveň primátor mesta predniesol poslancom pozvánku majiteľa kaviarne p. 
Palenčára, ktorý pozval poslancov, aby prišli priamo na miesto zhodnotiť skutkový 
stav veci, či dochádza k rušeniu nočného kľudu a reálne zhodnotiť situáciu v kaviarni 

   
Poslanec Ing. M. Kiššák  - dodal k veci, že sťažnosti sa neriešia v kaviarni, dané miesto 
nie je vhodné na rokovanie, preto odmieta toto pozvanie a navrhuje riešiť otváracie 
hodiny prevádzok v meste prostredníctvom VZN 

    
12.  Hlavný kontrolór mesta – správy o vykonaných kontrolách 
 
 Hlavný kontrolór mesta Ing. F. Stanislav predložil poslancom MsZ správy výsledku o 
vykonaných kontrol 
 a.) kontrola súladu zmluvných vzťahov mesta so Zásadami o hospodárení s majetkom 
Mesta Spišské Vlachy  
 b.) stanovisko hlavného kontrolóra mesta k plneniu rozpočtu mesta za 1. polrok 2008 
 

Poslanec Ing. M. Kiššák :  zdôrazňuje - chýbajú zmluvy o dielo na niektoré stavebné akcie 
ako napr. Cintorín, chata Zahurou 
- je potrebné, aby k pripravovanej úprave rozpočtu mesta predložil úpravu aj riaditeľ ZŠ a 
to podľa jednotlivých položiek 

 
13. Rôzne  
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 Primátor mesta p. Ľ. Fifík   
a.) informoval prítomných poslancov, že sa pripravuje projekt, ktorý sa dotýka 

požiarnej zbrojnice. V I. etape neprešiel, však predkladá sa do II. etapy, kde by malo byť 
mesto zaradené k žiadateľom. 

Už v súčasnosti sa vymenili okná a dvere v celej PZ. 
b.) predniesol poslancom návrh knihy o Meste Spišské Vlachy, ktorá je už v súčasnosti 

pripravená na tlač a žiada poslancov, aby finančným darom odmenili p. Chalupeckého, ktorý 
má veľké zásluhy súvisiace s prípravou knihy. 

c.) združenie SEZO SPIŠ, ktorého členom je aj Mesto Spišské Vlachy predkladá 
projekt o separovanom zbere odpadu,ktorý sa plánuje rozšíriť. Zároveň navrhuje, aby v meste 
sa zriadilo kompostovisko v mieste, kde je vyhĺbená jama, ktorá patrí spoločnosti Ekover 

d.) predniesol požiadavku Ing. M. Pavlíka, aby mesto prijalo VZN o hlučnosti v 
prevádzkach v meste. Však primátor sa zhodol s poslancami, že túto problematiku rieši  
konkrétny zákon zaoberajúci sa zdravím a prac. zdr. službou, preto nie je potrebné prijímať 
takého VZN. 

 
Prednostka MsÚ p. M. Džugasová predstavila poslancom plán činnosti na zavedenie 

Eura a okruh zodpovedných osôb.  
Zároveň  informovala poslancov, že sa ukončil nájom bytu č. 1, SNP 19 – p. 

Miháleková. O tento byt prejavil záujem p. Brajerčík, ktorý bude mať vypočítaný nájom 
rovnaký ako p. Miháleková. 

Poslancom MsÚ prečítala list – oznámenie o začatí správneho konania vo veci 
integrovaného povolenia pre prevádzku ALCUPRO, a.s. Spišské Vlachy prevádzkovateľovi 
TERRA METALS SlOVAKIA, s.r.o., Francisciho 4, Bratislava. Na tento list sa zašle písomná 
odpoveď – vyjadrenie mesta. 

 
14. Diskusia 
 

p. Vítkovský – predniesol sťažnosť na svojho suseda p. Kubovčíka z Hornádskej ulice, 
že nevyváža odpad a robí skládku odpadu na dvore, z ktorého sa šíri smrad ako aj sa tam 
množia potkany. Dáva do pozornosti poslancom MsÚ fakt, že je potrebné sa zaoberať aj tým, 
že ak si občan platí za KO, či ho aj naozaj odváža a neskladuje na pozemku. 

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík   odpovedal, že sťažnosť bude riešiť poriadková komisia, 

kde je predsedkyňou Mgr. Chudíková v súčinnosti s odborom život. prostredia p. Lorincom  
 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík  navrhol poslancom, aby zrušili uznesenie č. 16/5 zo dňa 

26.02. 2008 / nájom p. Klíma.  
 
Poslanec Ing. J. Jánošík 

− p. Ing. Jánošík ma otvorený spor s p. Garančovskou , ktorý sa dotýka pozemku. P. Jánošík 
nesúhlasí s tým, aby umožnil p. Garančovskej vstup na svoj pozemok na nevyhnutnú dobu 
a na nevyhnutnú údržbu vzhľadom k tomu, že suseda p. Garančovská spravila blízko pri 
plote hnojisko. 

− Daná sťažnosť je v štádiu riešenia 
 
 

15. Schválenie uznesení, záver 
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Predložené návrhy na uznesenia v mestskom zastupiteľstve prešli schvaľovacím 
procesom. 

 
Na záver zasadnutia sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom a ostatným 

prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 
 
Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
 
Spišské Vlachy, dňa 26.08. 2008 

 
 
 
 
Ľubomír Fifík       Mária Džugasová        
primátor mesta        prednostka MsÚ          
 
 
 
 

Overovatelia:            Mgr. Vladimír Baloga 
    
                         Vladimír Grega 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

MESTSKÉ    ZASTUPITEĽSTVO     SPIŠSKÉ VLACHY 
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UZNESENIA č. 21/2008 
 

Z 21. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 26.08. 2008 
 
Uznesenie č. 21/1 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.) neschvaľuje 
− návrh poslanca Ing. M. Kiššáka vypustiť body 8., 9., 10 
 
Hlasovanie MsZ :   1 za   :  5 proti   :  2   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  1:5:2:0) 

 
Hlasovali proti:  
Mgr. V. Baloga, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš,  Vladimír Grega, Ing.  
zdržali sa: Ing. Jozef Repaský ,  Mgr. Š. Blaščák 
za: Michal Kiššák 
 
B.) schvaľuje 
− program rokovania 21. riadneho zasadnutia MsZ dňa 26.08. 2008 aj s jeho doplnením a 

zmenami – výmena bodov 6. a 5. 
 
C.) volí 
− do návrhovej komisie MsZ predsedu: Mgr. Máriu Chudíkovú 
       členov:     Ján Čurilla                                
             Mgr. Štefan Blaščák      
    
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. 
Jozef Repaský , Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 21/2 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
        berie na vedomie 
− kontrolu plnenia uznesení MsZ  prijatých na 19. riadnom zasadnutí dňa 11.06. 2008 a 20. 

riadnom zasadnutí dňa  10.07. 2008. 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. 
Jozef Repaský ,  Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 21/3 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
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 berie na vedomie 
-  pripomienky občanov 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 
 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Vladimír Grega,Ing. Michal Kiššák 
   
Uznesenie č. 21/4 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 ukladá 
-  predsedovi stavebnej komisii a odboru výstavby , životného prostredia pripraviť investičný   
zámer stavebného obvodu Dreľuš a Malé pole 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 21/5 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 schvaľuje 
− predaj pozemku  p. Celecovi T., Mlynská 14, Sp. Vlachy –  Keida,časť Blatná KNC 7673 

diel 4 – 411 m2 v cene 300,- Sk/m2  
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 21/6 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 ukladá 
− komisii cestovného ruchu a stavebnej komisii zvolať do 30.09. 2008 spoločné rokovanie 

so zástupcami Jednoty Coop, Bala, Správa ciest KSK za účelom riešenia parkovania a 
dopravy mesta 

 
Hlasovanie MsZ :   8za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
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Uznesenie č. 21/7 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 žiada 
- primátora mesta p. Ľ. Fifika riešiť komplexne ulicu Vajanského, Sp. Vlachy a to znalecké 
posudky, harmonogram odkupovania, harmonogram búracích prác a finančné krytie celej 
akcie 
 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  2   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:2:0) 

 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák 
Zdržal sa:  Vladimír Grega, Ing. Jozef Repaský  
 
Uznesenie č. 21/8 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
- s odpredajom objektu Koniareň s pozemkom v časti Zahura p. Kekeľovi Michalovi s 
manželkou Stanislavou Kekeľovou, rod. Pavolovou za nimi navrhnutú cenu 616 tis. Sk. 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
 
Uznesenie č. 21/9 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
- s odpredajom garáží pri zdravotnom stredisku v Sp. Vlachoch spolu s pozemkami podľa 
návrhu komisie pre podnikanie a cestovný ruch 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  7:0:0:1) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
Nehlasoval: Mgr. V. Baloga 
 
 
Uznesenie č. 21/10 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 



 1

 súhlasí 
- s odpredajom obchodno – prevádzkovej budovy, SNP 35 v 2. kole výberového konania dňa 
09.09. 2008, kde traja záujemcovia z 1. kola predložia nové cenové ponuky 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  7:0:0:1) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
Nehlasoval: Mgr. V. Baloga 
 
Uznesenie č. 21/11 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
   schvaľuje 
- VZN Mesta Spišské Vlachy č.3/2008 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Mesta Spišské Vlachy 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 21/12 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
   súhlasí 
- s dlhodobým prenájmom pozemkov kruhového objazdu v Sp. Vlachoch podľa záberu pre 
KSK Košice s tým, že konkrétne plochy a výšky nájmu sa opätovne prerokujú 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  1 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:1:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Vladimír Grega, Ing. J. Jánošík 
Proti: Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 21/13 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
A.)  navrhuje 
- zvolať pracovné stretnutie poslancov a zástupcov KSK Košice za účelom prerokovania 
výstavby kruhového objazdu 
B.)  žiada 
- predložiť vyčíslenie fin. prostriedkov a investícií súvisiacich s realizáciou projektu 
 
Hlasovanie MsZ :   9 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  9:0:0:0) 
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Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 21/14 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
            súhlasí  
s cenou pozemku 70,- Sk/m2 v investičnej zmluve 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  2   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:2:0) 

 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš,  Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
Zdržali sa: Ing. Jozef Repaský , Ing. Juraj Jánošík 
 
Uznesenie č. 21/15 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
            súhlasí  
so znením návrhu zmluvy o spolupráci pri zabezpečovaní investičného projektu medzi 
zmluvnými stranami – SPIŠ INVEST, s.r.o. a Mestom Spišské Vlachy, kde navrhuje zapísať 
zmenu v  čl.II.  Bode 2 – obmedzenie pre ťažký priemysel a chemickú výrobu 
 
 
Hlasovanie MsZ :   9 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  9:0:0:0) 

 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 21/16 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.)            súhlasí  
S vykupovaním pozemkov v lokalite plánovanej výstavby priemyselného parku za Silom 
Spišské Vlachy v cene 70,- Sk / 2.32  € za 1m2 v zmysle  zmluvy o spolupráci pri 
zabezpečovaní investičného projektu 
 
B.)      splnomocňuje 
primátora mesta p. Ľubomíra Fifíka podpisovaním jednotlivých kúpnych zmlúv s vlastníkmi 
pozemkov 
 
Hlasovanie MsZ :   9 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  9:0:0:0) 

 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 21/17 
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Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 berie na vedomie 
- správy hlavného kontrolóra o vykonaných  kontrolách 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  8:0:0:1) 
 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga,  J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
Nehlasoval:  Mgr. Š. Blaščák 
 
Uznesenie č. 21/18 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
- so zriadením kompostoviska 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  8:0:0:1) 
 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga,  J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
Nehlasoval:  Mgr. Š. Blaščák 
 
Uznesenie č. 21/19 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
- so spolufinancovaním 5% z rozpočtu mesta pre partnerský projekt združenia SEZO SPIŠ Sp. 
Nová Ves – separovaný zber odpadu 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  8:0:0:1) 
 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga,  J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
Nehlasoval:  Mgr. Š. Blaščák 
 
Uznesenie č. 21/20 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
- s pridelením nájomného bytu č. 1, SNP 19 Sp. Vlachy  p. Jánovi Brajerčíkovi 
 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  8:0:0:1) 
 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga,  J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
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Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
Nehlasoval:  Mgr. Š. Blaščák 
 
 
Uznesenie č. 21/21 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 

potvrdzuje 
-  predošlé vyjadrenie poslancov MsZ vo veci  správneho konania integrovaného povolenia 
pre prevádzku ALCUPRO, a.s. Spišské Vlachy prevádzkovateľovi TERRA METALS 
SlOVAKIA, s.r.o., Francisciho 4, Bratislava 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  8:0:0:1) 
 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga,  J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
Nehlasoval:  Mgr. Š. Blaščák 
 
Uznesenie č. 21/22 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 ruší 
- uznesenie č. 16/5 zo dňa 26.02. 2008 – nájom p. Klíma. 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  8:0:0:1) 
 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga,  J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
Nehlasoval:  Mgr. Š. Blaščák 
 
 
 
Týmto sú podpísané všetky vyššie uvedené uznesenia. 
 
 
 
 
Spišské Vlachy, 26.08. 2008     
 
        Ľubomír Fifik 
         primátor mesta 


